



香港地貌岩石保育協會  
Association for Geoconservation, Hong Kong

### 江西九江學院地質公園師生交流 (2014 年 4 月 8-12 日)

本會主席, 吳振揚博士於 4 月 8-12 日應邀到江西九江學院與超過 150 名旅遊及國土資源學院師生交流, 並分享世界地質公園及世界自然遺產的經驗, 為學院建立未來學術研究及發展目標提供了不少寶貴意見。其後吳主席亦拜訪了廬山世界地質公園及世界遺產管理辦公室, 商討今年該公園再評估事宜並提出一些意見。

### Geopark experiences sharing with staff and students of Jiujiang University, Jiangxi (8-12 April, 2014)

Our Chairman, Dr Young Ng had been invited to visit and deliver lectures to the staff and students of the Tourism, Land and Resources Institute of Jiujiang University on 8-12 April, 2014. Dr Ng shared about the experiences on Global Geopark and World Natural Heritage as well as provided valuable advices on the current and future academic development for the institute. He had also visited and met with the management authority of Lushan Global Geopark and World Heritage to discuss about the revalidation of the geopark in the middle of 2014. Advices were also given to their office for preparing the coming inspection in July.



有關網址/Related website <http://fao.jju.edu.cn/info/1004/1587.htm>